
mroftalp htehaB ni knil muideM
لايف الفيس بوك

العجول الهربانة والقلوب الخربانة ؟! | جريمة ذبح الأضاحي أمام
بعضها في عيد الأضحى | د . حازم شومان

حازم شومان

في عيد الاضحى اسمه العجول الهربانة. ويبدأ صور بقى العجل اللي بيبكي ونازل منه دموع عند جزار امبابة. وهو بيدبح عجله قدام
طب والتاني داخل يتدبح الحجل اللي بيهرب وبيتمسك والعجولة بتتعرقب بقى يعني بتكسر رجليها بالسكاكين عشان تقدر عشان

تقف مكانها - 00:00:00
يسيطروا عليها. العجل اللي بيجري وبيكسر محلات وبيكسر عربيات ومسلمين كتير اوي. بيضحكوا على المنزر ده. يا جماعة هو

الاسلام فريق الاسلام بريء مما يحدث في شوارع المسلمين في كل عيد اضحى. ولو كان رسول الله صلى الله عليه وسلم حيا لاقتص
من اناس كثيرين - 00:00:20

انهم يتقربون الى الله بما يفعلون وهم يرتكبون كبيرة. من افظع الكبائر. زي ما هاقول لكم الوقتي هو مين قال ان ده سنة النبي عليه
الصلاة والسلام هو العجول دي بتهرب ليه يا جماعة؟ ده كائن ده بهيمة. ما هوش عارف حاجة. ايه اللي اعرفه انه هيموت؟ ايه اللي

اعرفه انه هيدبح؟ ايه اللي اعرفه ده؟ يا اما ان الجزار ده - 00:00:40
طبعا كله دم في دم والمكان دم. والجزار بيقوم جايب تلاتين خروف. وعشر عجول وقعد يدبح قدام بعضه وما عندوش وقت بقى.
وكل عجل قاعد يبص على العجل اللي جنبه وعلى العجل اللي هو كان بياكل معه والخرفان وهو بيدبح. والعجل جاي يتجرجر بقى

عشان يتدبح - 00:01:00
كمان يا اما العجل داخل في مكان كله دم او فيه بقايا لحد زميله اتدبح قبله. يا اما الجزار جاي بقى قاعد يسن السكاكين قدام العجل

يا اما واحد بقى ما بيعرفش يدبح ولا له فيه اصلا. ومصمم ان هو اللي يدبح العجل او يدبح الخروف فبيتبهدل. هذا الكائن الحي
وهذه الكبد - 00:01:20

ومش عارف انه كده بيعذب مخلوق. بيعذب يا جماعة الاسلام اعظم دين اتكلم عن حقوق الحيوان. واعظم دين اتكلم عن الاحسان في
الذبح. النبي عليه الصلاة والسلام ماشي لقى واحد منيم شاه وحاطط رجله على رقبتها وقاعد يحد السكينة. النبي عليه الصلاة

والسلام قال له اتريد ان تميت - 00:01:40
مرتين وفي رواية اتريد ان تميتها موتات؟ انت بتموتها ميت مرة؟ بتموتها بالخوف وبتموتها بالرعب انت اللي انت بتعمله ده ارهاب

المفروض ده يبقى ارهابي زي اللي بيرهب الناس بالزبط. انه انت وبتموتها بالدبحة تريد ان تميتها موتات هلا احددت شفرتك. قبل ان
تضجعه - 00:02:00

انت جاي تحد السكينة بتاعتك قدام عينيها ليه؟ الراوي بيقول وهي تلحظ اليه وهو قاعد يحمي السكينة بتاعته اللي عينيها معه
وهي تلحظ اليه. العجل الباكي ما فيش جمل بكى ايام النبي عليه الصلاة والسلام. والنبي عليه الصلاة والسلام قال لصاحبه اتق الله

فيه. اتق الله - 00:02:20
في مين قال ان ده ان الكبد الرطبة ده ان البهيمة دي ما فيش فيها سواب رهيب. وفيها عقوبة رهيبة. النبي عليه الصلاة والسلام يقول

فازا قتلتم فاحسنوا القتل زي القصاص في الاسلام كنا - 00:02:40
في الطب الشرعي في كلية طب انه ارحم طريقة وان الاعدام بالكرسي الكهربي في امريكا له اسار رهيبة في تعزيب الانسان.
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والاعدام بالخنق له اسار في تعذيب الانسان وان ارحم طريقة بتقطع اعصاب المخ في سانية ولا يحس الانسان بشيء. هي القصص
فازا قتلتم فاحسنوا القتلى واذا ذبحتم فاحسنوا الذبح - 00:02:50

ارحم طريقة في الاطلاق هي طريقة الذبح. لانها بتمنع الدم عن المخ فورا. فبيفقد البهيمة وعي نهائي. في خلال سانية بيفقد وعيه
تماما امال وهو بيتنفض ليه ده انقباضات في الجسم عشان الدم بيطلع من الجسم وبيوصل ويوصل للمخ. انما هو لم يعد -

00:03:10
احس باي شيء تماما. وازا وارحم من طريقة الصعق اللي بتتعمل دلوقتي مرة ارحم من طريقة الساق. في الحيوان الصاعق ده يعني

كانك بتصعق بكهرباء كان واحد مات مسعوق بالكهربا وده نوع من انواع الحرق اصلا. واذا ذبحتم فاحزنوا الذبح. النبي قال حتى
الذبحة فيها احسان. عليه الصلاة والسلام يبقى حرام - 00:03:30

حرام تعزيب البهيمة حرام. ان تتدبح قدام غيرها حرام. فقهاء جمهور الفقهاء ودي معلومة مهمة جدا. جمهور الفقهاء على عدم جواز
زبح خروف او ناقة او عجل قدام آآ قدام بهيمة تانية. جمهور الفقهاء على عدم جواز هزا - 00:03:50

هذا لا يجوز في دين الله ولا يحل في دين الله. جمهور الفقهاء المسلمين على هذا من سنين السنين ومن مئات السنين. يبقى انت
دلوقتي جاي تعمل ايه عشان ما فيش وقت ولا عشان حرام ان طب ايه عقوبة بقى ان واحد عمل كده في بهيمة؟ ايه عقوبة ان واحد

رعبها وان واحد فزعها وان واحد خوفها لحد ما - 00:04:10
هربت وبقت العجول اللي بتبقى زي المجانين ايه العقوبة بتاعته؟ رقم واحد القصاص يوم القيامة. قصاص مين اللي يقتص منه ربنا؟

البهيمة ده ايه بايدك فين يا عم انت بتقول ايه ؟ البهيمة دي والبهيمة دي هي اللي هتعزبه في جهنم. ازاي هتعزبه في جهنم في
صحيح البخاري؟ حديس صادم لكتير من المسلمين. المرأة - 00:04:30

اللي حبست الهرة لحد ما ماتت. الرسول عليه الصلاة والسلام يقول رأيتها. في النار في النار معلقة. الست دي متعلقة. والهرة تخدش
وجهها وصدرها القطة اللي اتعزبت ربنا يسلطها عليها في جهنم تخدش وجهها. ده في صحيح البخاري. وصدرها وتعذبها كما عذبتها

في الدنيا بالحب - 00:04:50
والجوع يعني الهرة هي السجان بتاعها في زنزانتها في جهنم. وهي اللي بتمنع عنها الاكل وتجوعها في جهنم والعياذ بالله. وفي رواية
اخرى وهي دهشوا قبلها ودبرها بتنهش جسمها من قدام وورا وفي رواية وجبت لها بها النار. يا جماعة العلماء اصلا بسبب الحديس ده

قالوا انه - 00:05:10
خصومة البهيمة يوم القيامة اشد من خصومة الادميين الادمي. خصومة البهيمة اشد من لو انت كنت زلمت بني ادم. ليه؟ لانها اعجمية

لانها ما بتعرفش مش هتعبر عن نفسها. لان ما فيش حد هيرحمها ولا ان ما فيش حد هيعبر هيتكلم عنها. يبقى عشان كده الاسلام
جعل سواب رحمتها عظيم. المرأة البغي اللي فاتحة بيت - 00:05:30

الدعارة وساعة كلب ربنا غفر لها، ليه ؟ لانه بهيم اعجب! مش عارف مش قادر يعبر عن نفسه. فربنا جعل عقوبة تعذيب الحيوان
رهيب وجعل سواب احسان للحيوان رهيب. تخيلوا بقى ان ده ده صدقة زي ما انت تصادق على اسرة فقيرة كده تصادق على كلب

على قطة على بهيم - 00:05:50
على خروف على ناقة على دي صدقة عند الله. وفي كل ذات كبد رطبة الاجر. يبقى رقم واحد القصاص يوم القيامة وان تعذبك

والعياذ بالله. هذه البهيمة انا بتكلم اللي اللي فرحان ان العجل غيره سيطر عليه وجبناه ودبحناه او عرقبناه وقطعنا رجليه الاول
عشان عرفنا نكتفه. انا بكلم الجزار - 00:06:10

اللي عندنا هنا في المنصورة اللي الاول يقوم طاعن العجل في رقبته في حتة من شريان كده يقوم نازل شوية دم. فالعجل من الالم
يقعد يتنطط. الجزار فرحان هو بيرقص العجل قدام الناس. بيموته بالبطيء. انا باكلم كل دول. اللي انعدمت الرحمة من قلوبهم دي

مش عجول هربانة. دي قلوب خربانة. دي - 00:06:30
خربانة والعياذ بالله الاسلام بريء. من هذا ومما يحدث لان مش ده الدين. ولا ده الاسلام ولا ده اللي النبي عليه الصلاة والسلام. قالوا ولا
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ده اللي النبي عليه الصلاة والسلام عمله عليه - 00:06:50
الصلاة والسلام. بعد القصاص وان البهيمة دي هي اللي تعزب اللي عزبها في الدنيا. رقم اتنين. رقم اتنين العقوبة الدنيوية. واحد كان

بيهزر مع اصحابه في بلد من البلاد فكلب نايم كده ومارد رجله. قال لهم انا هجيب عجل العربية على رجله. فجاب عجلة وعرضها
على رجله بوز له رجليه - 00:07:00

ما هاش له رجليه. بعدها هو الراجل ده نفسه وهو بيصلح حاجة في عربية ورجليه ممدودة. جت عربية اتقطعت رجليه بسبب حادسة
العربية دي الله ديان. والبهيمة دي كائن حي وكما تدين تدان. العقوبة التالتة لعنة الله يا عم لعنة الله. انت بتقول ايه؟ النبي عليه

الصلاة والسلام - 00:07:20
شاف حمار موسوم يعني واحد معلمه في وشه كده بعلامة عشان يتعرف ان هو صاحبه فقال لعن الله من وسم هزا. ابن عمر لقى

مجموعة من فتيان قريش جايبين طير ومؤيدينه وقاعدين يعزبوه فقال لعن الله من فعل هذا. ان رسول الله صلى الله عليه وسلم
قال لعن الله من اتخذ شيئا - 00:07:40

ام فيه روح غرضا؟ اللي ابن حجر قال لانه بيعزبه. لان دول بيعزبوا الطير ده ، لانهم بيعزبوا الحيوان ده ، واللي بيحصل دلوقتي في
العجول ده مش تعزيب. وارهاب - 00:08:00

تصويف وتفزيع. دي كائنات حية يا جماعة. حرام يا جماعة. العقوبة الخامسة. الطرد من رحمة الله. قال الله. قال رسول الله صلى الله
عليه وسلم من لا يرحم لا يرحم. من لا يرحم يعني تلاقي مشاكل ومصايب ليه؟ انت ما رحمتش حيوان. يا عم هو ده الدين. مش انت

مسلم؟ الاسلام ده معناه ان انا اسلم - 00:08:10
لحكم الله هو ده الدين قبل ما بتوع غبار جايين يكلمونا الوقتي عن حقوق الحيوان وانتم ازاي تدبحوا يا مسلمين احنا بنصعق

بتصعق ده انت بتحرقه بالكهربا. هو انت انت اللي انت بتعمله ده فيه رحمة! ده انا في سانية بيغيب عن الوعي وما عدش بيحس
بحاجة. ولكن لو احنا بنعمل الذبح الذبح الشرعي - 00:08:30

ده دينا امام الله وهم بيعملوا الصاعقة ليه؟ هو مش رحمة بالحيوان ده وبيعمل الصعق عشان يقدر يخلص من مليون حيوان في يوم
بالنسبة له اقتصاد. هاجم لسه جزارين وهتكلف واقتصاد وبتاع. عشان كده يا جماعة التشكيل النهائي. التشكيل النهائي ان يا اما

الدولة تمنع اللي بيحصل ده في - 00:08:50
الشوارع ويبقى المجازر الالية بس تحت اشراف ناس اهل دين وناس اهل طب بيطري. يبقى ده اشراف اشراف اشراف علوي يا اما
في المجازر الالية بس يا اما اللي بيدبح يتقي الله. اللي هيدبح يكون فاهم في الدبح. اللي هيدبح البهيمة ممنوع تشوف دم. ممنوع

تشوف سكينة اصلا - 00:09:10
ممنوع ان هي تتعرض لما بنقعد تشوف زميلتها وهي بتتدبح قدامها. ممنوع تدخل في مكان فيه اسار حد اتدبح قبلها. ممنوع يا

جماعة ده حرام. ده حرام احب احدكم شفرته وليرح ذبيحته كما قال النبي صلى الله عليه وسلم. اللي ما بيرحمش هزه البهائم سواء
بهائم خراف. عجول كلاب قطط. علماء قالوا ده كل الحيوانات - 00:09:30

قناة رقم واحد بتقتص منه يوم القيامة زي حديس البخاري اللي قلته لكم. رقم اتنين هي اللي بتعزبه في النار بنفسها. زي حديس
الهرة في صحيح البخاري رقم تلاتة بيتخاصمه امام الله زي العلماء ما قالوا خصومة البهيمة اشد من خصومة الادمية على الادمي. يا

ويله ده يوم القيامة. رقم اربعة عقوبة الله في - 00:09:50
الدنيا الله الديان كما تدين تدان. رقم اربعة الطرد من رحمة الله من لا يرحم لا يرحم. رقم خمسة لعنة الله كما قال النبي صلى الله عليه

وسلم لعن الله من وسم - 00:10:10
هذا لعنة الله على اللي بيعذبوا البهائم. اتقوا الله مسلمين. اتقوا الله. عايزين دين عايزين نبقى سلوكنا على مستوى دينا. انما انا مش

فرحان بقى والدم ويلا اعلان نتفرج على الدم والجزار عشرين بهيمة واقفين وكل واحد جايب عياله وعيال عياله. يتفرجوا على الدم
وما حدش مراعي ان دي كائنات حية. وان دي - 00:10:20
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في طب هو الجزار بيكسب قليل يوم العيد! الله! انت لو عملت ستارة ومكان وهزه البهائم لا ترى ما يحدس رحمة! نرحمهم عشان ربنا
يرحمنا ارحموا من في الارض يرحمكم من في السماء. اقول قولي هذا واستغفر الله لي ولكم. الله يرد المسلمين لدينهم. الله يرد

المسلمين لدينهم. الله يحبب المسلمين في - 00:10:40
تاني ويطبقوا شريعة الله اللي كلها رحمة وكلها مصالح وكلها رفق بالحيوان ورحمة بالبهائم وحقوق اطفال وحقوق مرأة والله العظيم
لو طبقنا الشريعة ما هنقعد نتسول على موائد الغرب نشوفهم عملوا ايه لان في شرع الله ما يغنينا سبحانك اللهم وبحمدك اشهد ان لا

اله الا انت - 00:11:00
اشكرك واتوب اليك - 00:11:20
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